

# PAROISSE SAINT-FRANCOIS D'ASSISE

20, avenue Fairmont, Ottawa, ON, K1Y 2K2

## Dons et Demandes de Certificats

1	<b>POUR FAIRE UN DON VIA INTERAC (e-Transfer)</b> <i>(quête, quêtes spéciales, dîme, chauffage)</i>	1. Écrivez dans votre courriel à <a href="mailto:stfrancoisdassise@bellnet.ca">stfrancoisdassise@bellnet.ca</a> la question suivante : D'où venait Saint François ? 2. Écrivez la réponse suivante : <b>Assise</b>
2	<b>POUR AUTRES DIVERS FRAIS</b> <i>-Certificats de baptême et de mariage</i> <i>-Frais pour la confirmation</i> <i>-Frais pour la première communion</i> <i>-Frais de Funérailles, mariages, baptêmes</i> <i>-Frais pour intentions de messe</i>	1. Les certificats vous seront remis lorsque vous aurez payé le coût de 15,00\$ soit via INTERAC (e-Transfer), comptant ou par chèque libellé au nom de la « Paroisse Saint-François d'Assise ».  2. Si vous payez par INTERAC (e-Transfer), veuillez suivre la démarche sous « <b>Pour faire un don via INTERAC (e-Transfer)</b> ».  3. Si vous désirez payer <b>comptant ou par chèque</b> , veuillez s.v.p. communiquer avec notre bureau paroissial en composant le 613-728-1983.
<h2>Donations and Requests for Certificates</h2>		
3	<b>TO MAKE A DONATION VIA INTERAC (e-Transfer)</b> <i>(regular offerings, special collections, tithes, heating)</i>	1. Write in your e-mail to <a href="mailto:stfrancoisdassise@bellnet.ca">stfrancoisdassise@bellnet.ca</a> the following question: In which city was Saint François born?  2. Write the following answer (please use the <b>French name</b> of the city): <b>Assise</b>
4	<b>FOR OTHER PAYMENTS</b> <i>-Marriage and baptismal certificates</i> <i>-Fees for Confirmation</i> <i>-Fees for First Communion</i> <i>-Fees for Funeral, Weddings, Baptisms</i> <i>-Fees for Mass intentions</i>	1. Certificates will be issued once the payment of \$15.00, either with INTERAC (e-Transfer), cash, or cheque made to "Paroisse Saint-François d'Assise" has been received.  2. If you are paying with INTERAC (e-Transfer), please follow the indications under " <b>To make a donation via INTERAC (e-Transfer)</b> ".  3. If you are <b>paying cash or by cheque</b> , please call the Parish office at 613-728-1983 to make an appointment.